
   

 

 

Till Förvaltningen för Vård och Omsorg                                                                                        2020-11-26 

 

Enligt rapporter från IVO har situationen på äldreboenden och hemtjänst i många fall 

varit undermålig under covidperioden. 

Vi från POSAM som representerar dom fem pensionärsorganisationer som finns i Kungsbacka 

vill få följande punkter redovisade från förvaltningen för Vård och Omsorg. 

 

Hur har situationen varit i Kungsbacka? 

Hur ser situationen ut avseende medicinsk vård och behandling av personer boende på våra särskilda 

boenden samt inom hemtjänsten. 

Vilka åtgärder har verksamheten vidtagit för att förhindra och minska smittspridningen 

inom särskilda boenden och hemtjänst? 

Personalsituationen bland annat bemanning, timanställda, deltid/heltid. 

 

Ser fram emot en genomgång av detta, gärna digitalt. 

 

Bo Eriksson / ordf.                                                                                      Ingemar Nordieng / sekr. 

 


